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Protokół nr XXIII/14 

z  posiedzenia Rady Gminy Bobrowice 

 

w dniu 30 kwietnia 2014r. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych na sali obrad obecnych było 13 radnych,  

co według Przewodniczącego Rady stanowiło quorum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał.       

o Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Marek Babul – Wójt  

2. Beata Wasyłyk-Sosnowska – Sekretarz 

3. Teresa Kula – Skarbnik 

4. Piotr Żakowiak – Radca Prawny Gminy 

oraz Sołtysi z terenu Gminy Bobrowice. 

o Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad XXIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji 

Programu współpracy Gminy Bobrowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2013r. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Bobrowice. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany zasad udzielania i rozliczania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy. 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

prawa użytkowania wieczystego gruntu wraz z prawem własności posadowionych na 

nim budynków i budowli od Spółki Polskie Koleje Państwowe S.A. z siedzibą  

w Warszawie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Krośnieńskiemu. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i stawek opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy 

Bobrowice. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia dofinansowania z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze na realizację 

zadania pn.: „Usuwanie azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy 

Bobrowice”. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej  na rok 2014. 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Gminy. 

 

 Ad. 1. 

 

Otwarcia XXIII sesji o godz. 10
05

 dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Marcin Jagodziński, witając radnych oraz zaproszonych gości.  

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad, który został 

przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z poprzedniej 

sesji. Uwag nie było.  

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu, w wyniku którego 

protokół z XXII sesji Rady Gminy Bobrowice z dnia 27 lutego 2014r. został 

przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Ad. 4. 
 

Przewodniczący Rady Marcin Jagodziński przedstawił Informację  

o swoich działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

o Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 5. 
 

Wójt Marek Babul przedstawił swoje sprawozdanie o pracy Urzędu 

Gminy w okresie międzysesyjnym.  

o Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania  

z realizacji Programu współpracy Gminy Bobrowice z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

w 2013r. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radny Piekarski opuścił salę posiedzeń – godz. 10
15

 

 

Ad. 7. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 

terenie Gminy Bobrowice. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany zasad udzielania  

i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie do Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 11 głosami „za” i 1 

„wstrzymującym się”. 
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o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radny Piekarski wrócił na salę posiedzeń. 

 

Ad. 10. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego gruntu wraz z prawem 

własności posadowionych na nim budynków i budowli od Spółki Polskie Koleje 

Państwowe S.A. z siedzibą w Warszawie. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za” i 1 

„wstrzymującym się”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Krośnieńskiemu. 
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Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen  

i stawek opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków na terenie Gminy Bobrowice. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia dofinansowania  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Zielonej Górze na realizację zadania pn.: „Usuwanie azbestu i wyrobów 

zawierających azbest na terenie Gminy Bobrowice”. Sekretarz poinformowała, 

że w 2013r. wnioski złożyło 33 mieszkańców i usunięto 65 ton azbestu, 

natomiast w 2014r. przewiduje się usunięcie 195 ton. Gdyby prognozy się 

potwierdziły, to w ciągu dwóch lat zostanie usunięte 55% azbestu z terenu 

naszej Gminy. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17,18. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na rok 2014. 

Skarbnik wyjaśniła, że uchwały zostały dokładnie omówione na komisjach,  

a następnie je odczytała. Poinformowała, że dziś otrzymała pismo w sprawie 

zwiększenia środków w kwocie 23.000 zł na zakup kostki na budowę 

chodników i zwróciła się z prośbą o wyrażenie zgody radnych. Uwag nie było. 

 

Następnie Przewodniczący złożył wniosek o przesunięcie 40.000 zł na zakup 

nagłośnienia do hali sportowej w Bobrowicach.  
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W wyniku głosowania 10 głosami „za” i 3 „wstrzymującymi się” wniosek 

został przyjęty. 

W wyniku głosowania 10 głosami „za” i 3 „wstrzymującymi się” zmiany 

do uchwały zostały przyjęte. 

 

W wyniku głosowania uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019 została podjęta 10 głosami 

„za” i 3 „wstrzymującymi się”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W wyniku głosowania uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na rok 2014 została podjęta 10 głosami „za” i 3 „wstrzymującymi się”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ogłoszono przerwę o godz. 10
30

 

Wznowiono obrady o godz. 10
43

 

 

Ad. 19. 

 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Dyskusja: 

Radny Grudziński – wójt w sprawozdaniu międzysesyjnym poinformował, że 

zostaną wykonane drogi, droga koło Wójta posesji ma wiele dziur, które należy 

uzupełnić, ponieważ później koszt będzie dużo większy.  

 

Radna Młyńska – prośba o ograniczenie tonażu na drodze „gęsiej”  

w Bronkowie. 

Radny Grudziński – na komisji rozmawialiśmy na temat wyrwy koło 

Prądocinka, prośba o rozpropagowanie informacji, że można tam wywozić 

czysty gruz. 

Przew. Jagodziński – chciałem się dowiedzieć czy Starostwo wypowiedziało się 

w sprawie ławek? 

 

Wójt – odnośnie drogi w Dychowie materiały są już zakupione i będziemy ją 

łatać, co do znaki na drogę „gęsią” już są zamówione.  

Sołtys Kucharczyk – trzeba usprawnić tam ruch, ponieważ robi się bałagan. 

Wójt – możemy się zastanowić, ale obowiązuje zasada prawej strony i jest ona 

znana dla każdego kierowcy. Jeśli chodzi o gruz, to nikt nie może sam go 

indywidualnie wywozić, powinien najpierw do PSZOK-u, a my stamtąd sami 

przewieziemy. Natomiast odnośnie ławek wystąpiliśmy z pismem do Starostwa 

z zapytaniem gdzie miały być ustawione ławki. Otrzymaliśmy odpowiedź, że 

uzgodnienia dokonano na wniosek sołectwa i wszystkie dokumenty są w 
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posiadaniu sołectwa. Z pisma wynika, że Zarząd wycofuje się z wcześniej 

podjętych decyzji. 

Radny Grudziński – budujemy czy też poprawiamy stan dróg i zaraz 

ograniczamy tonaż, bo chcemy, żeby było pięknie i nic u nas nie jeździło. 

Radna Kasperowicz – taką sytuację mieliśmy w Bronkowie, a mieszkańcy nie 

mogą przywieźć materiałów budowlanych. 

 

Ad. 20. 

 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Udzielono na bieżąco na poprzedniej sesji.  

 

Ad. 21. 

 

Wolne wnioski i informacje. 

Dyskusja: 

 

Sołtys Nadolny: 

 oświetlenie w Chromowie – zrobili co zgłaszałem, ale po świętach znowu 

4 lampy nie świecą, 

 dlaczego nie została skończona droga w Bronkowie? 

 przejazd dla ciągników przez zamek wodny – 2 lata chodziłem koło tego z 

p. Oleszkiem, 

 droga w Kukadle do Tarnawy Kr. po co ten znak tam stoi? 

 Wójt w sprawozdaniu mówił o remoncie domów i mieszkań, że będą to 

robić bezrobotni i mają się uczyć. Ma być robota zrobiona, a nie jeszcze 

ich uczyć. 

 

Sołtys Kucharczyk: 

 krzyż na cmentarzu w Bronkowie ma ponad 20 lat i wymaga naprawy, 

 przystanek w Bronkowie można przenieść, ale ziemia jest potrzebna pod 

nasze budynki. Teraz powstanie wielka dziura i jak doprowadzić wodę  

i kanalizę do remizy? Ten plac jest nam niezbędny. Proszę przyjechać  

i zobaczyć. Czy nie można się jakoś domówić i odkupić tą ziemię? 

 

O godz. 11
15

 Radny Kulik przybył na salę posiedzeń.  

 

Sekretarz – my już za tą ziemię zapłaciliśmy. 

Radna Szajek – czy ma Pani taką wiedzę, czy ten Pan ma dobrą wolę? 

 

 

 

 



8 

 

Wójt: 

 odnośnie przystanku w Bronkowie jest to sprawa z przed kilkunastu lat, 

mój poprzednik popełnił błąd. Została zakupiona działka od p. Grzegorza 

Tracz, który nie był jej właścicielem. Wstępnie przegraliśmy sprawę w 

Sądzie. Wyrok nie jest prawomocny, nie mamy też ochoty płacić za tą 

ziemię jeszcze raz. Będziemy dochodzić zwrotu kosztów, mamy trzy 

miesiące na wybudowanie przystanku, tymi kosztami obciążymy również 

p. Tracza. Nie ma to wpływu na funkcjonowanie świetlicy i remizy. 

Sprawa jest jeszcze w Sądzie i nie zapadł wyrok. To Państwo Tracz poszli 

z tą sprawą do Sądu, 

 co do bezrobotnych mamy ich sześciu, jest również zatrudniony 

kierownik i pod jego okiem są wykonywane prace, a przy okazji 

pracownicy nauczą się zawodu. Do tej pory nie było żadnych zastrzeżeń 

dotyczących mieszkań gminnych,  

 odnośnie oświetlenia w Chromowie zostanie to zgłoszone, wystąpił Pan  

o chodnik i musi poczekać, ponieważ będzie robiony wodociąg i nie ma 

sensu tego rozpatrywać. 

 

Sołtys Nadolny – byłem u p. Karczewskiej, żeby zakupić polbruk i niech czeka. 

Zgłoszenie na chodnik jest ważne trzy lata.  

 

Sołtys Duziak – w sobotę razem z sołtysem Kozyra uczestniczyliśmy  

w Lubuskim Zjeździe Sołtysów na którym był również p. Zych oraz  

p. Bukiewicz. O szczegółach poinformuję sołtysów. Prośba o naprawę rynien 

przy dużej świetlicy. 

 

Przew. Jagodziński – rozdałem projekt programu PROW na lata 2014-2020. 

Gmina będzie mogła pozyskać do 3 mln zł na budowę dróg. Obcięto 

dofinansowanie do 2 mln przy wodociągach i kanalizacji. 

 

Ad. 22. 

 

 Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady Marcin  

Jagodziński zamknął obrady, dziękując wszystkim za udział.  

Sesję zakończono o godz. 11
25

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                                                           Przewodniczył: 

 

Ewelina Roszak                                                      Marcin Jagodziński 

   2014-04-30 


